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Onder meer naar aanleiding van de inspraak van één van de bewoners van Weideveld 

(namens bewoners woonvelden 1 en 2) met betrekking tot de WKO en de dienstverlening 

door beheerder Eteck, hebben wij toegezegd u nadere informatie te verstrekken door middel 

van een Raadsinformatiebrief. 

 

Voorgeschiedenis in het kort 

Op 30 augustus 2007 is door de gemeente Bodegraven en Nuon de “Overeenkomst 

Energievoorziening Weideveld Bodegraven” gesloten. Naar aanleiding van verschillende 

ontwikkelingen werd in 2013 deze overeenkomst aangepast. Daarbij werd onder meer 

bepaald dat de voorziening beperkt zou blijven tot de ca. 140 woningen van de woonvelden 

1 en 2.  

Per 1 april 2015 werd afgesproken dat de exploitatie van het collectieve 

warmtepompsysteem niet verder zou worden uitgebreid. Tegelijk werd afgesproken dat de 

exploitatie werd overgedragen aan Greenspread warmte. De gemeente is met deze 

overdracht akkoord gegaan. 

In 2017 is het beheer en de exploitatie van het systeem overgegaan in handen van Eteck. 

Het betrof hier een overname van de aandelen van Greenspread door Eteck. 

 

Huidige situatie 

De exploitatie door Eteck is voor de bewoners een bron van groter wordende zorg. Enerzijds 

vanwege een naar hun mening niet toereikend beheer van het systeem, anderzijds vanwege 

de wijze waarop de dienstverlening door Eteck gestalte wordt gegeven. 

 

Gesprekken met bewoner en wijkteam 

De gemeente heeft in een recent gehouden gesprek met de betrokken bewoner en enkele 

vertegenwoordigers van het wijkteam gesproken over het aspect dienstverlening door Eteck. 

Met name omdat verschillende bewoners zijn geconfronteerd met een forse financiële 

afrekening. Eteck heeft hierover inmiddels laten weten dat deze kwesties voor dit jaar zijn 

opgelost. De bewoners worden niet met een hoge rekening geconfronteerd. Tevens heeft 

Eteck de gemeente laten weten dat door hen geen incassobureau is ingezet, zoals in eerste 

instantie wel het signaal was. Tenslotte heeft Eteck meegedeeld dat de (hoge) afrekeningen 

(mede) veroorzaakt zijn door problemen met de binnenhuisinstallatie, dus binnen de 

demarcatie van de bewoners.  

In een apart gesprek is met de betrokken bewoner ook gesproken over het vervolgtraject en 

welke vervolgstappen er door de gemeente worden ondernomen. Tevens is daarin 

afgesproken dat de bewoners steeds actief worden geïnformeerd.  
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Vervolg stappen  

Wij geven als gemeente in de eerste plaats en op korte termijn duidelijkheid over onze  

juridische positie, verhouding en verplichting ten opzichte van Eteck en ten opzichte van de 

bewoners. Hierover hebben wij inmiddels al een gesprek met onze juridische adviseur 

gehad, waarin de betreffende opdracht is verleend. Daarbij is ook gevraagd te adviseren met 

betrekking tot de verantwoordelijkheden die de gemeente heeft op grond van wettelijke 

verplichtingen zoals bijvoorbeeld de Warmtewet.   

 

Nadat over de juridische positie duidelijkheid is verkregen zullen wij ook een standpunt  

innemen ten aanzien van de verschillende toekomstige scenario’s zoals die door de 

bewoners zijn geschetst ten aanzien van het beheer en de exploitatie van het systeem.  

 

Tegelijk is ons streven er op gericht om - samen met alle betrokkenen - dit systeem 

bedrijfszeker en toekomst bestendig voor de bewoners/gebruikers te laten functioneren. 

 

Over de voortgang is afgesproken dat die frequent aan de bewoners wordt gemeld. 

 

In de komende onderzoeksfase betrekken wij eveneens de beantwoording van de door de 

VVD schriftelijk ingediende vragen ex. artikel 37. 

  

Wij stellen u uiteraard zodra dat kan van al onze bevindingen en ons voorstel in deze op de 

hoogte en vertrouwen erop u met deze raadsinformatiebrief op dit moment voldoende te 

hebben geïnformeerd.  

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Bodegraven-Reeuwijk, 

 

De secretaris, De burgemeester, 

  

 

 

Drs. J.G. de Jager  mr. C. van der Kamp 

 


